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This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic
Development Canada RFP# 1C401676. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN
UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant
la demande d’Innovation, Sciences et Développement économique Canada DDP #1C401676. TOUTE
LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DDP DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

**Version francaise ci-dessous**

Question No. 2:
In regards to the subject solicitation, would the Client consider accepting unilingual English resources?

Answer No. 2:

It is mandatory that the proposed resource has the capacity to deliver the services in both official
languages (French & English) in order to communicate verbally and in writing in the preferred official
language of the client.

***Enqglish Version Above***

Question n° 2:
En ce qui concerne la sollicitation, est ce que le client serait en mesure d'accepter les ressources
unilingues anglophone?

Réponse n® 2 :

Il est obligatoire que la ressource proposée ait la capacité de fournir les services dans les deux langues
officielles (frangais et anglais) afin de communiquer verbalement et par écrit dans la langue officielle
préférée du client.
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